
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr XLIX/2023 

49 Posiedzenie w dniu 20 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:40 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Katarzyna Jóźwiak 

5. Justyna Korybska 

6. Anna Maciuszonek 

7. Tadeusz Małecki 

8. Jadwiga Orłowska 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary. 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary. 

3. Katarzyna Rynkowska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary. 

4. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady miejskiej. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Na posiedzeniu komisji obecnych było 5 radnych, co stanowi kworum do opiniowania 

projektów uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, ze do biura Rady wpłynął wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz 

warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie nowego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLVIII posiedzenia Komisji, które odbyło się 6 grudnia 2023 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLVIII posiedzenia Komisji, które odbyło się 6 grudnia 2023 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2036, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Młynary na lata 2023-2036 oraz o omówienie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 

2023 rok. 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2036 i 

zmiany w budżecie na 2023 rok. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2036, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika i kandydata na 

strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Młynary 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika i kandydata na strażaka 

ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej, .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

f) ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową, której 

organizatorem jest Gmina Młynary, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową, której 

organizatorem jest Gmina Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

g) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz usług sąsiedzkich, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz usług sąsiedzkich,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

h) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Młynarach na 2024 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Młynarach na 2024 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

i) nadania nazwy ulicy „Łąkowa” w miejscowości Młynary 

 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że jest to ulica w bok od ulicy Kwiatowej. Propozycja nazwy ulicy 

dopasowana jest do istniejących w pobliżu nazw pozostałych ulic.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że numeracja nadawana będzie od ulicy 

Kwiatowej. Taka jest propozycja.  

 

Radni nie mieli uwag. 

  

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy „Łąkowa” w miejscowości Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

j) zaliczenie drogi do kategorii dróg publicznych, 

 

Przewodnicząca wyjaśniła, że uchwała dotyczy ulicy Łąkowej. Zmiana z kategorii drogi 

wewnętrznej na drogę publiczną. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenie drogi do kategorii dróg publicznych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

5. Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury zapytała o 

remont skrzyżowania przy stacji paliw w Młynarach. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że właśnie dziś kładą asfalt. Poinformowała, że dziś nastąpił 

odbiór drogi w m. Kurowo Braniewskie do granicy powiatu. Zrobiono również zjazd w stronę 

remizy. Omówiła zakończenie prac związanych z przebudową skrzyżowania przy ul. 

Grunwaldzkiej w Młynarach. Poinformowała, że będzie nadawana nazwa ulicy przy 

zrewitalizowanym budynku przy ul. Słowackiego. Czeka na propozycję od Radnych na nazwę 



ulicy. Powiedziała, że może iść tropem i nazwać ulicę nazwiskiem wiesza Polskiego. 

Zaproponowała ulicę Prusa. 

Pani Maria Słomska zaproponowała ulicę Rejmonta. 

 

Przewodnicząca Komisji poruszyła temat wydawania pozwoleń na budowę wydawanych 

przez starostwo powiatowe w Elblągu. 

 

Wywiązała się rozmowa na temat zgłoszeń i pozwoleń na budowę. 

Pani Burmistrz powiedziała, że współpraca ze starostwem w tym zakresie układa się dobrze. 

 

Pani Maria Słomska powiedziała, że na terenie gminy są duże niezgodności wypisów z mapą. 

To też wpływa na wydawanie pozwoleń i sprzedaż gruntów. 

 

Wywiązała się rozmowa na temat niezgodności wypisów z mapą i konsekwencjami z tym 

związanymi. 

 

Pani Justyna Korybska zapytała o przepust przy sklepie. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że dziś Zleciła WUKO w celu udrożnienia przepustu. 

 

Pani Katarzyna Jóźwiak poprosiła, aby obejrzeć dach przy świetlicy wiejskiej w m. Płonne w 

związku z ostatnimi opadami śniegu. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że będzie interweniowała w tej sprawie. 

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji zamknęła obrady XLIX Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

Oświaty i Kultury w Młynarach. 

 

 

  

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Regina Chabros-Dusza 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


